
 

 
INFORMACE KE STAVBĚ „III/4241 Týnec – průtah“ 

 
 
Vážení občané, 
 
 

v souladu s předběžnou informací v posledním zpravodaji sdělujeme, že akce rekonstrukce krajské 
komunikace je zahájena.  
 

Součástí stavby je chodník podél silnice a svedení dešťových vod na ulici K Valům. Současně zde 
bude vybudováno nové veřejné osvětlení se zemním vedením. 
 

Vlastní realizace se předpokládá od března do konce listopadu tohoto roku. 
 

Výběrového řízení, které proběhlo 10.1.2022 na SÚS JMK v Brně, se zúčastnilo 9 firem, stavbu 
bude provádět vítězná firma IMOS Brno, a.s. za vysoutěženou celkovou cenu 23,3 mil. Kč, práce 
pro obec 11 mil. Kč. Je to včetně chodníku, na který obdržíme dotaci ze SFDI ve výši 2,7 mil. Kč.  
 

Na veřejné osvětlení v těchto dnech vypisujeme výběrové řízení, cena může být kolem 2 mil. 
 

Vzhledem k dobrému hospodaření obce v předchozích letech a zodpovědné finanční přípravě si 
nebudeme brát úvěr, pokud se nevyskytnou nenadálé okolnosti. 
 

Vedeme jednání o uložení optického kabelu do chodníku za předpokladu, že obec neponese 
žádné náklady na jeho uložení. 
 

Akce bude ve 4 etapách: 
1) Od zastávky po křižovatku nad Hradíšťkem 
2) Od křižovatky nad Hradíšťkem po křižovatku škola x Vinohradní 
3) Od křižovatky škola x Vinohradní po obecní úřad 
4) Od obecního úřadu po křižovatku ke Sportovní 

 

Podrobnější harmonogram po jeho upřesnění a situace stavby budou vyvěšeny na úřední desce 
OÚ a www.tynec.cz  spolu s uzavírkami. Informace o průběhu stavby budou průběžně 
aktualizovány. 
 

Občany, kteří mají nemovitost v trase stavby, žádáme, aby v případě potřeby komunikovali 
se stavebním dozorem a s ním řešili své požadavky.  V rámci možností vždy vyjde vstříc. Můžete 
se také obrátit na zástupce obce. 
 

V souvislosti s výše uvedenou akcí znovu vyzýváme občany, kteří uvažují o možné stavbě domu 
podél předmětné komunikace, případně o přípojce (kanalizační, vodovodní, plynové…), aby si 
v průběhu prací nechali vyvést odbočku z kanalizace nebo si pod cestou uložili chráničku (na vlastní 
náklady). Do nové silnice nebude možno několik let zasáhnout! 
 

Po letech jednání s Jihomoravským krajem, jakožto vlastníkem nejhorší komunikace v obci, se nám 
podařilo dojít k nejlepší možné dohodě. Komunikaci opraví na své náklady a následně ji po uplynutí 
doby udržitelnosti opravenou převede na obec. 
 

Věříme, že společně zvládneme překonat období dočasného nepohodlí, a nakonec se všichni 
budeme těšit z další pěkné části naší obce, která bude sloužit všem občanům. 
 

 
 
 
František Čech,               Hana Zoubková, 
  místostarosta                      starostka 
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